

D.I.Y.



豆除可用來烹煮不同的美食外，還可用來創作不同的藝術圖案，今期DIY教大家利用不同種類的豆來做一幅畫像。

What can you do with a heap of beans? Red beans, navy beans, coffee beans, corn, grains... In this issue, DIY teaches you how to make use of a variety of beans to create a piece of art.

Material

材料

赤小豆／紅豆 red beans (嘴唇, 腰帶)

綠豆 mung beans (帽, 褲, 旅章, 旅巾, 襪)

烏豆 black beans (眼, 頭髮, 鞋)

馬豆 yellow beans (旅巾, 章)

洋薏米 pearl barley (恤衫)



紅腰豆 kidney beans (巾圈)

麥米 wheats (襟袋口)

眉豆 black-eyed beans (腰帶扣)

發泡膠板或厚紙皮 foam board or cardboard

強力膠水 glue



Method
方法

1. 在童軍書刊剪下童軍漫畫畫像，隨後放大至喜歡的大小。

Cut a scout cartoon from the Scout magazines. Enlarge it to a size you required.



3. 先設計顏色的分佈，在其部分塗上膠水，便可創意地將不同顏色的豆豆貼在畫面上。

Now, it's time for the real artist to glue the beans onto the picture.

2. 將畫像用膠水貼在發泡膠板或厚紙皮上。

Glue the picture onto a foam board or a cardboard.



小貼士：完成後，在領袖的指導下，噴上一層無色的定形水，可使豆的顏色保持良好。

Tips: Under Leaders' guidance, spray a layer of Fixative to keep the colour of the beans fresh and bright.